



# TOOLING SYSTEM



REGISTERED  
ISO 9001 : 2000

COMPANY  
CERT NO. 4066



022

## MAS 403BT

# 公司簡介

安威機具股份有限公司於 1979 年創立，自創品牌專業製造生產刀桿，從早期汎用機床，到數控搪銑床切削刀具、ER彈性夾頭、油壓刀桿、強力銑夾刀桿、自緊式鑽夾頭、ER、OZ、SC各種筒夾、大小口徑、精、粗搪刀頭、BT、HSK、DIN、ANSI各種檢測模具等…多項產品，順應高速機潮流需求推出新產品：ASK、ADB、ERA系列，配合高轉速切削、精度好、平衡度高以滿足客戶之需求，安威公司因應市場導向於 2000年擴廠投入資金、技術及先進檢驗設備。並於 2003年3月1日 通過 ISO 9001 認證。在品質、內部管理均要求落實，深得國內外肯定。產品暢銷美、加、英德法、瑞士、義大利、澳洲、土耳其、東南亞等…幾十個國家。

安威公司將不斷的創新、研發、積極進取提供更優質的產品來服務客戶。

## COMPANY PROFILE

Ann Way Machine Tools Co., Ltd founded in 1979, creates self-brand and manufactures tool holders from early stages of general machine tools to the present of digital bore & mill cutting tools, ER collet chucks, hydraulic holders, strong milling holders, keyless drill chucks, collet chucks of ER, OZ, SC..., boring chucks including big & small diameter, precision and roughness, and all kinds of examining tools for BT, HSK, DIN, ANSI etc. In order to meet the tide of high speed machines, we have promoted new products such as ASK, ADB, and ERA series which can satisfy customers' requests to match high rotational speed cutting and have high precision and equilibrium.

Due to orientating market, on 2000 years we have thrown in capital, technology, and advanced examining equipments to expend our factory. On March 1, 2003, we also got ISO 9001 certificate. Strongly request to carry out quality and inner administration, so we get deeply approval from domestic and overesas. Our products have been well sold to many counties such as U.S.A., Canada, U.K., Germany, France, Switzerland, Italy, Australia, Turkey, and Southeast Asia etc.

We actively keep innovating, developing, and enterprising to offer good product quality and serve all customers.